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Piotr  Bąk,  starosta  powiatu  tatrzańskiego,  o  sytuacji
gospodarczej  na  Podhalu.  Uważa,  że  w  odpowiednim  reżimie
sanitarnym branża turystyczna i gastronomiczna mogłaby zostać
otworzona. Rząd jednak jest nieugięty i przedłuża lockdown.
Mówi, że przedsiębiorcy odnotowują coraz większe straty.
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